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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 19.9.2016  
 
 
Ing. Bobík: 
V priebehu začiatku tohto roka ministerstvo životného prostredia zverejnilo dve výzvy 
v súvislosti z programu, operačný program -  kvalita životného prostredia, kde výzvy boli 
v princípe zamerané na podporu triedeného komunálneho odpadu, zhodnocovanie biologický 
rozložiteľného odpadu a na triedenie mechanicko-biologickej úprave komunálneho, v rámci 
komunálnej sféry, pretriedenie. Pre zjednodušenie uvádzam, že v podstate výzvy alebo teda 
na tieto výzvy väčšinou reagovali buď mestá alebo podniky s majetkovou účasťou mesta 
v súvislosti s rekonštrukciou zberných dvorov. V Akčnom pláne som túto prioritu zachytil 
a chcem sa spýtať, prečo sme nereagovali na túto výzvu už teraz  v 1. kole, či teda máme 
informácie, že budú ďalšie, ale podľa skúsenosti z predošlých rokov tie ďalšie väčšinou  už 
obsahujú len zostatok finančných prostriedkov, ktoré sa v tých prvých výzvach z toho 
programu nepodarí umiestniť alebo nepodarí sa rozdeliť. Takže ak je to možné, informáciu, 
čo bol dôvod, že sme nereflektovali na tú výzvu, pritom nejaký predbežný projekt aj keď už 
má niekoľko rokov na Zberný dvor v technických službách existuje. Takže ak je možné, aby 
mi niekto odpovedal, že prečo sme nereagovali na túto výzvu? 
 
PhDr. Čižmár: 
Na túto výzvu mesto plánuje reaguje plánovať v rámci združenia Zemplín, taká bola 
predbežná dohoda, že pôjde o komplexný materiál, kde budú zapojené viaceré mestá a obce 
a konkrétne v tomto prípade združenie Zemplín navrhlo spoločný postup,  ale pokiaľ ide 
o konkrétnejšiu informáciu, pretože prebehli rokovania, bola na nich účastná aj pani Ing. 
Bučková, tak vieme poskytnúť túto informáciu aj dodatočne.  
 
Ing. Bobík: 
Čiže budeme reagovať na ako keby, predpokladám teda, že z toho vyplýva, že ešte budú 
nejaké ďalšie lebo termíny tejto už uplynuli, čiže do tejto sa už neprihlásime.  
 
PhDr. Čižmár: 
Áno.  
 
Ing. Bobík: 
Čiže predpokladáme ďalšiu výzvu a ísť v nejakom väčšom konzorciu. 
 
PhDr. Čižmár: 
Áno.  
 
Ing. Bobík: 
Ďakujem. 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 19.9.2016 
 


